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30. maj 2008     

Spørgsmål nr. 35: 

Er det korrekt, at der medsendes, folk som ikke tidligere har fløjet Fennec-helikoptere, og mener ministe-

ren, at disse i givet fald er forsvarligt uddannede? 

Svar: 

Til brug for min besvarelse har jeg anmodet Forsvarskommandoen om en udtalelse. Forsvarskommandoen 

har i den anledning oplyst følgende:   

 

”Der udsendes to personer i observatørrollen, som til dagligt er tilknyttet EH-101 helikoptereskadrillen 

som besætningsmedlemmer. Disse to personer gennemgår for nærværende missionsspecifik uddannelse 

og indgår først i bidraget, når de er fuldt uddannet på Fennec-helikoptersystemet.” 

 

Forsvarsudvalget (2. samling)
B 140 - Svar på Spørgsmål 35
Offentligt            


